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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde 2007-01-15 
 
Justeras 2007-01-17 
 
 
 
………………………………… ………………………………….. 
Rune Hasp                                     Ingrid Stockman  
 
Närvarande ledamöter SPF Viveca Sarman 
                                           SPF               Claes Hagwall                              
  SPF Jutta Askergren                                            
  SPF Margareta Thörnblom 
  PRO Ulla Bowallius 
 
Närvarande ersättare SPF Rune Hasp                                            

SPF Yvonne Wendt 
PRO              Anita Lundin 

  SPF Ulla Löfberg 
  PRO Ingrid Stockman 
                                           SPF               Kerstin Appel 
   
 
Föredragande tjänstemän: Marianne Snell under § 5 och § 6 samt Anna-Karin Sandén § 9. 
 
§ 1. Val  av ordförande och vice ordförande 
       Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att välja Jutta Askergren till ordförande och  
       Ingrid Stockman till vice ordförande för 2007. 
 
§ 2. Val av protokolljusterare 
       Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att Rune Hasp och Ingrid Stockman justerar   
       dagens protokoll. 
 
§ 3. Tid för protokolljustering 
       Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att protokollet ska justeras den 17 januari 
       Kl.9.00. 
 
§ 4. Föregående sammanträdesprotokoll 
       Föregående sammanträdesprotokoll läggs till handlingarna. 
 
§ 5.  Östermalms stadsdelsförvaltnings nya stadsdelsdirektör 
        Östermalms stadsdelsförvaltning nya stadsdelsdirektör   
        Göran Månsson presenterade sig samt gav information till pensionärsrådet. 
        Han informerade om att 55% av Östermalms stadsdelsförvaltnings budget tilldelas 
        äldreomsorgen. I stadsdelen minskar befolkningen över 80 år. År 2000 var det  
       5100 personer som var över 80 år och bosatta i stadsdelen och 2006 var denna siffra 
       4700 personer. Prognosen visar att år 2015 har siffran ytterliggare sjunkit till  
       3400 personer och en ökning kommer först att ske år 2030. 
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        Äldreomsorgen kommer under 2007 att satsa på den öppna hemtjänsten och att bygga upp ett 
        bättre samarbete med sjukvården för de som har hemtjänst.     
 
       Ett utökat samarbete kommer att ske mellan stadsdelarna Kungsholmen, Norrmalm och  
       Östermalm.  
 
       Pensionärsrådet lade fram till stadsdelsdirektören att man vill satsa på föreningslokaler 
       samt ge de anhöriga stöd när de vårdar äldre sjuka i hemmet. Vidare önskade man fler 
        lokaler. De äldre kan idag om de önskar gå och äta på skolorna som finns i stadsdelen.        
 
§ 6. Verksamhetsplan och budget 2007 
        Marianne informerade om verksamhetsplan och budget för 2007 . Äldreomsorgen kommer 
        att införa dagkollo till de äldre. Kontaktmannaskapet ska utvecklas och bli bättre. 
        De äldre ska ha möjlighet till hälsosamtal. Maten är viktig för de äldre och för att utveckla  
        kunskaperna om detta till de anställda i verksamheterna har Östermalm stadsdelsförvaltning   
        startat upp ett matprojekt där man får lära sig kostkunskap, nutrition och servering av mat   
        med mera. Anhörigstödet ska utökas vidare och även uppsökande verksamhet hos de äldre. 
        Stadsdelsförvaltningen har en anhörigkonsulent. 
 
       En deltagare i pensionärsrådet tar upp att det är önskvärt att man ser till att de äldre på vård 
       och omsorgsboendena aktiveras med enklare saker att göra under dagen. 
 
§ 7.  Ärenden till Stadsdelsnämnden 

- Nyckeltal inom hemtjänsten – Nyckelpigan och kvalitid slutrapport. 
      Pensionärsrådet tyckte att detta var en bra slutrapport. Marianne Snell informerar 
      om att det ska finnas mätinstrument för att mäta tiden hos brukarna och man ska även 
      ha loggböcker. 
 
- Riktlinjer för förtroenderåd vid särskilda boendeformer 
      Marianne Snell går igenom riktlinjerna och dessa godkänns av pensionärsrådet. 
 
- Revidering av planer för vård och omsorgsboenden 
      Detta är en återremiss från äldreomsorgen Östermalms stadsdelsförvaltning och     
      återremissen godkänns av pensionärsrådet 
 
- Svar på skrivelse angående vård av cancersjuka på äldreboende med demens. 
      Pensionärsrådet godkänner svar på skrivelse angående vård av cancersjuka på 
      äldreboende med demens.   
 

§ 8.      Val av representanter på vård och omsorgsboenden 
             Östermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd utser följande representanter till 
             vård och omsorgsboendena. 
 
              Dianagården                                                          Ulla Bowallius 
              Körsbärsgården                                                     Claes Hagwall 
              Rio vård och omsorgsboende                               Ulla Löfberg                                                              
              Linnégården                                                         Ingrid Stockman 
              Kattrumpstullen                                                   Margareta Thörnblom samt Rune Hasp 
              Kampementets vård och omsorgsboende            Yvonne Wendt 
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§ 9.        Rapport från vård och omsorgsboendena 
              Claes Hagwall informerar om att han har varit och ätit en måltid på Körsbärsgården. 
              Rune Hasp och Ingrid Stockman har blivit inbjuda till en lunch på Linnégården och har 
              varit där och ätit en lunch. Deras betyg på maten på en skala mellan ett till fem är tre. 
 
§ 10.       Lotsprojektet 
               Anna-Karin Sandén bitr programchef inom äldreomsorgen Östermalms  
               Stadsdelsförvaltning informerar om att lotsprojektet är ett samverkansprojekt 
               mellan Rio Servicehus och Gärdets vårdcentral. Projektet har som syfte att 
               hitta riktlinjer för ett bättre samarbete mellan stadsdelsförvaltningen och  
               landstinget. Det man vet idag är att det inte fungerar tillfredställande när det gäller 
               de multisjuka. Samverkan ska även förbättras när det gäller personalen inom hemtjänst 
               och landstingets personal. När det gäller lotsfunktionen arbetar man vidare med denna. 
               De som ingår i projektet har träffats en gång i december 2006 och kommer att träffas 
               åter i februari 2007. 
 
§ 11.       Information från KPR 
               Ingrid Stockman informerade om att Sven-Ingvar Larsson tidigare ordförande i  
               Östermalms stadsdelsförvaltnings pensionärsråd kommer att sluta i KPR från 
               och med 061231. 
 
§ 12.       Kvalitetsarbete 
               Det fanns inget att ta upp under denna paragraf på pensionärsrådet. 
 
§ 13.       Övriga frågor 
                Gunvor Jansson Östermalms stadsdelsförvaltning kommer att inbjudas till  
                pensionärsrådet 070205 för att informera om projektet gällande den sociala 
                dokumentationen. 
                Gösta Järnström från Sodexho ska även inbjudas till pensionärsrådet. 
                Presidiet kommer att inbjudas till pensionärsrådet 070312. 
 
 
 
               Sekreterare  
               Helén Engberg 
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